
Vlada, v kateri sem sodeloval, 
ni opravila svojega dela.

Borut Meh je marca 2010 lepo pokazal, da 
je vlada trop ovac, ne pa skupščina HSE.

Do Boruta Pahorja ne gojim nobenih zamer. 
Vodi me to, kar je rekel, »ali se lahko iz tega 

kaj naučimo«. Teš 6 ni naravna nesreča.

Teš 6 je bil zamišljen kot alibi za krajo. 
To ni energetski projekt, to je projekt 
tatinske združbe in sežigalnica evrov.

Nisem imel razloga, da bi podvomil o projektu. 
Potolažen sem bil z mnenjem stroke, da bi bil 
prehiter prehod na čiste vire energije predrag.

Je zdaj vlada prepričana, da je 
naredila vse, kar je treba, za drugi tir?

V letih 2009 in tudi 2010 Teš 6 ni bil 
projekt, zaradi katerega bi bil deležen 
največjih pritiskov. Niti znotraj stranke.

Če bi takrat obstajal interes, da bi 
projekt ustavil, bi ga ustavil, tudi če bi bilo 

zaradi tega 25 milijonov evrov škode.
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